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Antwoorden op vragen van het lid Bakker (D66) aan de staatssecretaris van 
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap, mw. Van der Laan, over behoud van een 
werknemer voor Radio 3FM. 
 
 
1. Is het juist dat de heer Bruins Slot, voorzitter van de Raad van Bestuur van de 

NOS, geld beschikbaar heeft gesteld aan de VARA om Rob Stenders voor 3FM 
te behouden ? 

 
Neen. De Raad van Bestuur Publieke Omroep heeft in een persbericht van 21 
oktober jl laten weten dat hij niet van plan is om extra middelen in te zetten in 
verband met lopende salarisonderhandelingen voor dj’s op 3FM. 

 
 

2-3-5  Komen deze extra middelen die door het NOS-bestuur worden toegezegd uit 
het zogenoemde programmaversterkingsbudget ? Is dit in overeenstemming met 
het doel van dit budget ?  Hoe verhoudt zich dit tot de bezuinigingen die op 
bijvoorbeeld actualiteitenrubrieken worden toegepast ? 
Acht de staatssecretaris dit uit het oogpunt van de publieke opdracht van de 
publieke omroep en uit het oogpunt van de besteding van belastinggeld een juiste 
keuze ? Zo nee, is zij dan bereid om per ommegaande het bestuur van de NOS in 
kennis te stellen van die opvatting ? 
 
Deze vragen gaan allen uit van de veronderstelling dat de Raad van Bestuur 
Publieke Omroep extra middelen heeft ingezet c.q. gaat inzetten ten behoeve van 
dj’s van 3FM. Uit het antwoord op vraag 1 blijkt dat hiervan geen sprake is. 
De Raad van Bestuur laat voorts weten dat hij in 2003 dertien programma’s en 
zenderactiviteiten op 3FM financieel ondersteunt, waaronder het VARA-
programma ‘Stenders Vroeg’, dat sinds zijn oprichting in 2001 € 330.000,= per 
jaar ontvangt. Dit vanwege de extra VARA-inspanning om onverwacht een 
ochtendprogramma te maken. Deze financiële ondersteuning eindigt in augustus 
2004. 
 
 
4.     Hoe verhoudt zich dit tot de wens van het kabinet en Kamer om top-inkomens 
in de semi-publieke sector (waaronder omroepen) te beperken ? 
 
Het kabinet is voorstander van beheersing van top-inkomens in de publieke en 
semi-publieke sector. De opstelling van de Raad van Bestuur Publieke Omroep in 
deze kwestie past in dat streven van het kabinet. 
Het onderzoek naar top-inkomens in de (semi)publieke sector is gaande; ik wacht 
dat met belangstelling af.  
 



 
6. Gesteld dat de heer Stenders naar een commercieel station zou vertrekken, 

wat is dan eigenlijk het probleem ? Is de staatssecretaris het eens met de 
stelling dat op deze wijze op een oneigenlijke manier met belastinggeld aan 
concurrentievervalsing en prijsopdrijving wordt gedaan ? 

 
De Raad van Bestuur Publieke Omroep heeft laten weten, dat het behoud van 
kwalitatief goede dj’s voor 3FM belangrijk is, maar zeker niet tot elke prijs.  
Ik sluit mij aan bij die opvatting. 
Het eventuele vertrek van een populaire dj bij 3FM zal op korte termijn wellicht 
leiden tot vermindering van het aantal luisteraars. Op wat langere termijn mogen 
we er van uit gaan dat de publieke omroep in staat zal zijn om nieuw talent in te 
zetten, dat zal leiden tot herstel c.q. behoud van luisteraars. 
Zoals uit de voorafgaande beantwoording blijkt, is geen sprake van 
concurrentievervalsing noch van prijsopdrijving. 

 
 


